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L’Hospitalet va acollir-ne la 27a edició del 15 al 17 de setembre, 
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a Vandellòs i a l’Hospitalet de l’Infant 
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Treball en equip

D es de la presentació de la nostra candidatura i durant la cam-
panya, MÉS MUNICIPI ens vam posicionar pel CANVI per no 
pactar amb el PSC, perquè ens presentàvem com l’alternativa al tipus de go-

vern que havíem tingut durant 12 anys, però sobretot, en el mandat 2019-2023.
Un cop passades les eleccions, de resultes dels vots emesos, surt una nova confi-

guració del plenari de l’Ajuntament,  en què es reflecteix el desig de CANVI en la manera 
de governar. Els resultats avalen la nostra manera de fer, ja que MÉS MUNICIPI sortim 
com a força guanyadora. El mateix vespre del 28 de maig vam començar a estudiar 
la possibilitat d’ajuntar-nos amb aquells partits que també s’havien posicionat per un 
canvi de govern. 

L’entesa entre MÉS MUNICIPI i FIC va ser molt ràpida, llavors vam seguir apostant  
per fer gran l’equip de govern, perquè creiem que així moltes persones us hi podeu sen-
tir representades i al mateix temps, garantirem 4 anys d’estabilitat i de majoria àmplia. 
I així va ser com PP i Acció Municipal van sumar-se a aquesta proposta 5+1+1+1.  

Després d’aquests primers mesos he de dir que ens sentim molt satisfets d’aquest 
equip: la bona entesa i la complicitat són la base del treball diari. Som un grup de 8 per-
sones de diferents sensibilitats ideològiques, però amb un objectiu central: el benestar 
de les persones del nostre municipi. Per responsabilitat, estarem amatents al que els 
nostres vilatans i vilatanes necessitin, amb la mà estesa al diàleg i al consens.

Estic convençuda que aquesta aposta és i serà l’encertada.
Gràcies pel vostre suport. 

Assumpció Castellví  
Alcaldessa de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant

“Flors per la tardor  
fan el bo i millor”
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Ferran Conejo
(Més Municipi)

1r tinent d’alcaldessa
Regidor d’Ocupació, 

Indústria, Emprenedoria 
i Planificació estratè-

gica; d’Urbanisme; i de 
Mitjans de comunicació

Sílvia Pujol
(PP)

Regidora de Comerç; 
de Benestar Social; 
de Salut; i de Noves 

Tecnologies

Editorial2

Assumpció Castellví 
(Més Municipi)

Alcaldessa
Regidora de Proximitat; 

de Comunicació 
i Participació; 

d’Administració Oberta 
i Transparència;  

i d’Hisenda

Francisco Javier Ochoa 
(Més Municipi)

3r tinent d’alcaldessa
Regidor de Via Pública 
i Mobilitat; de Protecció 

Civil i Seguretat 
Ciutadana;  

i d’Infraestructures

Yolanda Marqués 
(Més Municipi)

4a tinent d’alcaldessa
Regidora 

d’Ensenyament; 
d’Esports; i de Festes

Laura Olmo
(Més Municipi)

Regidora de Noves 
Energies; de Medi 

Ambient i Medi Natural; 
i d’Associacions  

i Entitats

Esmeralda  
Saladié 

(Acció Municipal)
Regidora de Joventut i 
Igualtat; i de Recursos 

Humans

M. Elidia López
(FIC)

2a tinenta d’alcaldessa
Regidora de Cultura  

i Patrimoni; i de  
Turisme i Platges

Sergi  
Saladié
(CUP)

Gerard  
Martín 
(PSC)

Sophie  
Huesca 
(PSC)

Alfons  
Garcia
(PSC)

María José 
Gómez 
(PSC)

L’EQUIP DE GOVERN L’OPOSICIÓ



“L’empresariat ha d’optar  
al Fons de Transició Nuclear”

A quest mandat vostè s’estrena com 
a regidor. Què el va portar a formar 
part d’un projecte polític? Buscava 

un repte nou. Estimo el municipi (he crescut 
aquí, jo i la meva família) i tenia ganes de 
treballar per millorar-lo. A més, m’agrada el 
tracte amb la gent, dialogar i m’interessa la 
política municipal. 

El Fons de Transició Nuclear representa 
una oportunitat per construir el municipi 
del futur... Sí, és fonamental que els em-
presaris el coneguin i que hi puguin presen-
tar els seus projectes per tal de créixer, ser 
més competitius i generar més llocs de tre-
ball; i saber que aquests fons són recurrents, 
que hi podran optar cada any. És important 
que optin a aquests recursos per evitar fui-
tes de talent i situacions com les viscudes a 
Garoña, d’on la gent ha marxat a conseqüèn-
cia del tancament de la central nuclear. 

De quants diners estem parlant exacta-
ment? La Generalitat de Catalunya té previst 
avançar a l’Ajuntament ara 174.000 €; i a fi-
nals d’any, uns altres 174.000 €, aproxima-
dament. Per això, l’Ajuntament està posant 
en marxa mecanismes per distribuir aquests 
diners a les empreses a través de les sub-
vencions de promoció econòmica. Per optar 
a aquests ajuts, els projectes han de generar 
ocupació, promoció econòmica, transició 
ecològica i un alt impacte. 

Per al 2024, quan s’aprovi el reglament 
que ha de regular el Fons, es crearà una 
oficina d’assessorament a les empreses a 
IDETSA, que serà l’enllaç amb la Secretaria 
Tècnica de la Generalitat. 

Al darrer ple es va aprovar la modificació de 
l’ordenança fiscal que regula la taxa per esta-
cionament de vehicles a la via pública. Quin 
és el per què d’aquesta modificació? Volem 
beneficiar els residents al municipi, perquè 
l’estacionament regulat no els suposi cap mal-
decap; minimitzar-ne l’afectació i alhora intro-
duir-hi millores per a la gent no empadronada 
o que no tingui els vehicles censats al municipi. 

El nou equip de govern, en canvi, ha tornat a 
posar en marxa la campanya Fes-la rodar, de 
les targetes moneder, amb les mateixes ca-
racterístiques. Creiem que aquesta iniciativa 
permet dinamitzar els comerços locals. Té molt 
bona acollida entre la població i l’empresariat, 
però seguirem treballant per incorporar-hi mi-
llores i donar-li un impuls per oferir avantatges 
addicionals en les despeses al municipi. 

“La restauració de l’antiga 
residència d’Hifrensa pot 
generar ocupació i riquesa  
en el territori i suposa posar 
en valor l’obra de l’arquitecte 
racionalista Antonio Bonet 
Castellana”

Segons heu informat, l’Ajuntament ha sol·li-
citat les ajudes del “Programa 2% Cultural” 
per restaurar l’antiga residència d’Hifrensa. 
La nostra voluntat és que l’Alberg Esportiu 
Àster, que ara acull aquest edifici, pugui estar 
obert tot l’any (ara tanca durant la tardor i l’hi-
vern per la seva poca eficiència energètica), 
per desestacionalitzar la temporada turística i 
organitzar més esdeveniments i també com-
peticions esportives de caràcter nacional i 

internacional (avui dia el municipi no té sufi-
cients places hoteleres fora de l’estiu). Això 
generaria ocupació i riquesa en el territori. 
Com que és una subvenció recurrent, la idea 
seria presentar-nos a les noves convocatòri-
es i elaborar un pla director que afecti tot el 
Poblat Hifrensa, per posar en valor l’obra de 
l’arquitecte Antonio Bonet Castellana. 

Quines actuacions teniu previstes per al 
2024? Ara tenim prevista l’aprovació inicial 
del projecte de l’aulari de P-3, P-4 i P-5 i de 
cara a l’any vinent volem fer uns estudis per 
solucionar els problemes a la C-44, a l’entra-
da al nucli de l’Hospitalet de l’Infant. Volem 
proposar una solució que tingui en compte 
la futura via verda i el creixement urbà de 
l’Hospitalet. Paral·lelament, estem treballant 
en el pla funcional de la nova comissaria de 
la Policia Local. 

Estem mantenint reunions amb la Policia 
Local, Protecció Civil i el servei d’ambulànci-
es, perquè volem agrupar els serveis d’emer-
gències a la parcel·la que hi ha davant del 
Mercadona, a la urbanització Els Corralets. 
Ara aquestes serveis estan dispersos i no 
tenen molta visibilitat. 

L’estat en què es troben algunes voreres 
també preocupa molt el veïnat… Per aquest 
motiu volem fer un estudi de les voreres de 
l’Hospitalet, de la zona més afectada pels 
problemes de mobilitat, que és el tram que 
va de la Via Augusta cap al port, per eliminar 
les barreres arquitectòniques i els pals de 
llum i poder fer actuacions puntuals progres-
sivament i marcar les prioritats per abordar 
els punts crítics amb celeritat. 

Ferran Conejo
Regidor de l’Àrea de Promoció  
Econòmica; d’Urbanisme i de  
Mitjans de Comunicació

Des del mes de juny, l’actual 1r tinent d’alcaldessa 
compagina la seva feina a l’Ajuntament de Vandellòs 
i l’Hospitalet de l’Infant amb la d’enginyer de sistemes 
elèctrics a la central nuclear de Vandellòs II.

A la pàgina web de l’Ajuntament hi ha un  
apartat dedicat als regidors/es, amb informació de la 
biografia de cadascun d’ells/es i de la retribució que cobren. Entrevista 3
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Aquí podeu consultar la informació 
relativa als grups polítics municipals que 

hi ha penjada al web de l’Ajuntament:

Sumem a l’equip de govern

D es del 28 d’agost, mitjançant un Decret 
de l’Alcadessa, Acció Municipal ha en-
trat a formar de l’equip de govern, assu-

mint dues regidories, la de Recursos Humans i 
la d’Igualtat i Joventut.

Acció Municipal entoma aquest repte amb 
molta il·lusió, però també sent conscients de la 
gran responsabilitat que se’ns presenta, és per 
això que ho farem amb sentit de rigor, lleialtat 
institucional i amb humilitat.

Som conscients que un equip de govern 
format per 4 sòcies de partits diferents pot ge-
nerar dubtes, perquè les ideologies de les quals 
provenim poden ser antagòniques en alguns 
aspectes, no obstant això, tenim un objectiu 
comú i molt clar, treballar intensament pels 
nostres veïns i veïnes i pel bé del municipi amb 
mirada llarga i cap al futur.

Som un equip cohesionat que fa pinya, prò-
xim a la ciutadania.

En aquest període que Acció Municipal 
està a govern voldríem destacar algunes ac-
cions importants portades a terme des de les 
nostres regidories: elaboració i aprovació d´un 
protocol de prevenció del consum d´alcohol i 
drogues en l’àmbit laboral del nostre Ajunta-
ment, per tal de promoure hàbits de conducta 
saludable, acompanyat d´accions de promoció 
i sensibilització.

Hem convocat una nou pla d´ocupació 
amb dues novetats: criteris transparents per a 
la selecció i reserva de places per a persones 
amb una discapacitat reconeguda.

Respecte als Joves, hem donat tot el suport 
per a la reactivació de l’Associació de Joves de 
l’Hospitalet de l’Infant i hem ampliat l’obertura 
dels Casals de Joves del municipi. 

acciomunicipalvh@gmail.com 
  @acciomunicipalvh

 @acciomunicipalvh

Esmeralda 
Saladié

100 dies de nou govern

U n cop superats els cent dies del nou go-
vern, no ens equivoquem en concloure 
que el balanç de les accions dutes a ter-

me fins ara és molt positiu. 
Durant els primers cent dies, el govern ha 

treballat sense descans per la cohesió del mu-
nicipi, pel dimensionament i la promoció del 
serveis municipals, per la millora de la sosteni-
bilitat i de l’entorn, per oferir serveis de qualitat 
i per atendre les necessitats de la ciutadania; 
alhora, també s’ha volgut posar en valor els ac-
tes i les activitats que han organitzat les asso-
ciacions i entitats arreu de les poblacions que 
integren el municipi. 

Aquest govern es caracteritza per materia-
litzar el CANVI que reclamava la ciutadania, per 
la PROXIMITAT que trobaven a faltar els veïns 
i veïnes i pel CONSENS que requereixen les 
accions a emprendre per la millora contínua. 
Aquest govern és sinònim d’estabilitat, serietat, 
pluralitat i dels valors que enriqueixen les deci-
sions i les accions de tal manera que la pobla-
ció s’hi pot sentir identificada i representada.

Durant aquests cent dies, també s’han po-
sat en funcionament mecanismes per tal de 
gestionar amb agilitat tant les demandes com 
les necessitats socials dels veïns i veïnes, po-
sant l’èmfasi en el foment de l’escolta activa. 
I és que, com a servidors públics, escoltar la 
ciutadania és una de les nostres màximes i la 
millor de les eines per assolir l’èxit.

L’Equip seguirà treballant ininterrompuda-
ment per revertir l’estancament i la involució 
dels darrers anys i retornar al municipi de Van-
dellòs i l’Hospitalet de l’Infant el lloc de referèn-
cia de la Costa Daurada que es mereix. 

mesmunicipi@gmail.com
  Més Municipi

 @mes_municipi

Ferran 
Conejo

Cent dies després:  
polítiques personalistes

L ’estiu ha acabat i han passat els 100 dies 
de l’arribada del nou govern municipal. 
D’acord amb els bons costums en la 

praxis democràtica, aquest acostuma a ser un 
període de gràcia per donar temps que el nou 
equip es consolidi en la institució.

Tanmateix, aquests dies han brillat per l’ab-
sència de la pràctica habitual de respectar el 
rival polític. El primer objectiu sembla apropi-
ar-se de mesures que no són seves (obtenció 
de places públiques a la residència, funciona-
ment de la planta fotovoltaica del pavelló, tar-
geta moneder...) i, d’altra banda, tractar de de-
sacreditar l’anterior govern. 

Així hem vist la precipitació en modificar algu-
nes ordenances com la que regula l’aparcament 
a l’estiu, quan ni tan sols es disposen de les da-
des per valorar-ne la necessitat d’alguns canvis.

Tampoc podem deixar de qüestionar críti-
cament algunes decisions polítiques incohe-
rents, com l’entrada al govern d’ERC-AM o el 
nomenament d’un càrrec de confiança enco-
bert per ajudar l’alcaldessa que dedica més 
temps a la Diputació.

Aquesta manera de fer respon a una for-
ma d’entendre la política clientelar, que dona 
satisfacció a peticions personals passant per 
damunt de l’interès general, com per exemple 
la modificació de l’horari de l’autobús que per-
judica greument els escolars de l’institut, la re-
tirada de mobiliari urbà d’alguns carrers o la no 
convocatòria de les beques d’excel·lència. I, per 
acabar-ho d’adobar, l’increment de les taxes de 
l’aigua un 7,86% i del clavegueram el 9,49%, 
després de 12 anys sense fer-ho. 

Paciència! El temps posarà a cadascú al 
seu lloc, per a bé i per a mal. 

pscvh@tinet.org
  @pscvandellos.hospitalet

 @PSCVH
 @psc_hospitalet.vandellos

María José 
Gómez

Fe d’errates:
L’autor de l’article històric de La Revista número 114, la del mes de juliol de 2023, és Antoni Conejo, no Alfons Tejero, com posava 
en l’edició impresa. Disculpeu l’error, especialment, els nostres estimats col·laboradors! 

Opinió dels portaveus municipals
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Platges! Fem balanç

U na vegada acabat l'estiu, des de la Regi-
doria de Turisme i Platges ens toca fer 
balanç de la temporada.

Val a dir que l’estat de les platges que ens 
vam trobar al començament del mandat no era 
tot l’endreçat que ens hagués agradat. Vam 
trobar-nos serioses deficiències en la cura, ne-
teja i manteniment de la sorra, així com en la 
maquinària destinada a aquesta tasca. Però 
bé, això ja m’ho imaginava, el pressupost del 
2023 és el que és -la FIC no el va aprovar- i amb 
el que va quedar hem de fer front a mig any, 
comptant que aquest mig any inclou l’estiu.

Per sort, hem avançat i, per tant, totes les 
deficiències trobades les hem d’esmenar, i els 
reptes a assolir són els que marcarem des de 
la regidoria amb les propostes, suggeriments i 
aportacions dels veïnes i veïnes i dels agents 
socials i econòmics  relacionats amb el turis-
me i amb les platges.

A l’inici de l’actual mandat, en relació amb 
les platges, tota la programació estava, pràc-
ticament, contractada. Per tirar endavant, ens 
ha calgut molta imaginació i molt treball per 
fer front a la manca de responsabilitat anterior. 
També hem hagut de fer modificacions pres-
supostàries que aquest any no tindran reper-
cussió a les platges, perquè la temporada ja 
s’ha acabat.

Ara treballem en l’elaboració del pressu-
post de l’any vinent, caldrà ser responsables i 
agosarats a la vegada, però el que sí que farem 
serà dotar les platges d’uns serveis adaptats 
a les necessitats del nostre poble per aconse-
guir, mitjançant aquests serveis, enfortir la pro-
moció turística que sigui capaç de fer millorar 
els resultats del sector any rere any. 

fic_cat@telefonica.net
  @fichospitalet

 @lafichospitalet

María Elidia 
López

100 dies de govern del canvi

F estes, festes, festes, festes, festes, fes-
tes, festes, festes, festes, festes, festes, 
festes, festes, festes, festes, festes, fes-
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tes, festes, festes, festes, festes, festes, festes, 
festes, festes, festes, festes, festes i FOTO. 

  @cupvh
 @CupVH 
 @cupvh 

Sergi  
Saladié

Avancem amb mirada  
de futur/ Anem per feina

F a poc que hem complert els 100 dies del 
mandat al Govern Municipal i moltes de 
les  nostres propostes ja estan encami-

nades per assolir noves il·lusions, nous projec-
tes i noves fites. Com ja sabeu, portem diver-
sos anys treballant des de l’oposició, fet que 
ens ha enriquit per poder ser coneixedors de 
les diverses mancances que tenen els nostres 
nuclis respecte el seu comerç. Un poble sense 
comerç és un poble que està destinat a morir, i 
per això, ara que tenim l’oportunitat de poder ti-
rar endavant algunes de les nostres propostes, 
juntament amb la col·laboració de la associa-
ció de comerciants, farem del nostre comerç 
un punt de referència. Això sí, sempre fent l’ús 
de l’escolta activa de tots vosaltres.

Aquest dies s’ha dut a terme un dels esde-
veniments més cabdals del nostre municipi, 
com és la 27a edició del Mercat Medieval de 
l’Hospitalet de l’Infant, assolint un èxit de parti-
cipació amb més de 100 parades, de les quals 
més d’una vintena eren de veïns/es o associa-
cions del municipi; i ampliant el perímetre del 
mercat al carrer Estació, carrer Galera i Carrer 
Sant Pere. També, juntament amb l’associació 
de comerços, hem organitzat la 1a Mostra de 
Comerç Local, que ha sigut tot un èxit.

No hem d’oblidar que el teixit comercial del 
nostre municipi és un pilar fonamental de co-
hesió social i vertebració dels nostres pobles, 
però també un generador de llocs de treball 
i motor de l’economia local. El comerç dona 
vida als nostres carrers i per això cal actualit-
zar el Pla Estratègic Comercial i adaptar-lo als 
nous temps. 

ppvandelloslhospitalet@gmail.com 
  @PP-Vandellòs l’Hospitalet de l’Infant

 @ppvandellos
 @ppvandellos 

Sílvia 
Pujol

@ajuntament_vh



A principis dels anys setanta la pesca professional s'apagava 
com una espelma a l'Hospitalet de l'Infant. Temps era temps 
que havíem deixat de sentir els renecs dels homes en la 

duríssima maniobra, coral i compassada, de treure les barques de 
l'aigua i atracar-les a l'arena de la platja de les Antines, les rialles i el 
safareig de les remendadores i les tintadores de sàrcies a les bas-
ses i l'olor dens i asfixiant del fum negre, dels camions dels Mañé 
carregats de caixes de peix cap a la Llotja. El turisme havia revifat 
el comerç i la construcció. La central nuclear Vandellòs-1 engega el 
1972 i tot plegat revolucionà la vila. Nous temps i noves oportunitats 
esperaven als descendents dels Vives, els Xacanos i els Aubalats.

L'Hospitalet acaba els seixanta sense port, però tot sembla que 
comença a esmenar-se durant una reunió informal a l’antiga Fonda 
Julià de la Via Augusta entre el regidor Remigi Margalef i el Jo-
sep Maria Llorens: “Què hem de fer per tirar endavant l'Hospitalet?”, 
plantejà el Remigi. “Doncs construïm un port”, replicà l'aleshores al-
calde pedani de l'Hospitalet. Aquella va ser l'espurna, però només la 
convicció irreductible del Francisco Capella Caballer, don Paco, i 
la implicació incondicional i l'espenta col·lectiva d'un poble que es 
reivindicava va fer possible que la quimera prengués força. Don 
Paco era metge i des de 1957 que exercia a l'Hospitalet de l'Infant. 
Tenia barca i coneixia de primera mà el pols de la vida social i la pro-
blemàtica dels homes de la mar.

No sempre és fàcil determinar una paternitat, però tot apunta, se-
gons ha pogut constatar aquest sense papers de la recerca històrica, 
que la bandera del port a principis dels setanta la van fer seua cinc 
persones: Paco Capella, Josep Maria Llorens, Josep Valldepérez, 
Trinitari Pallarès i Joan Castellví Castellví, que serien secundats per 
persones com el governador civil Fernando Bau, el general César Gi-
meno i el procurador en Corts Aníbal Arenas.

Ficats al fangar, després de la gestió fallida per intentar recuperar 
els antics plànols del port pesquers dels anys 40-50 que mai es du-
gué a terme, el 1972 hagueren d'encarregar uns de nous provisionals 

El Club Nàutic Hospitalet-Vandellòs fa 50 anys
Per Alfons Tejero

Aquí podeu consultar els números de 
La Revista publicats des del 2010 fins a 

l’actualitat. Els números anteriors els trobareu, 
en format paper, a les biblioteques municipals: 

El port esportiu en construcció l’any 1983. Local provisional del Club Nàutic a la plaça de la Marina (1980). Imatge cedida per 
Margarita Esquius.

a l'enginyer de Caminos, Canales y Puertos Arturo Serrano Punyed. 
El text de Punyed plantejava, a més, un full de ruta amb quatre fites 
imprescindibles per tirar endavant una obra de tal envergadura: crear 
una estructura organitzativa i social que ho pogués gestionar, acon-
seguir el suport municipal, redactar un projecte definitiu i sol·licitar 
les subvencions. Seguint aquestes pautes, el 23 de gener de 1973 
es congrega i es funda, al cinema del Joan Castellví Castellví de la 
plaça de Catalunya, el Club Nàutic Hospitalet-Vandellòs. Poc des-
prés s'instal·la a la plaça de la Marina un local social provisional on 
comença l'activitat esportiva, dirigida especialment a la formació de 
vela lleugera infantil i per a adults. Aquesta escola, que seria la llavor 
de l'equip d'alt nivell de competició que va situar els seus alumnes 
entre els millors del panorama nacional, tingué com a primer monitor 
vinculat al club a l’Alberto Gimeno.

L'Ajuntament de Vandellòs encarrega a José Piquer Chanzà la 
redacció del projecte definitiu del port esportiu, s'aprova el 1981 
la seva construcció i explotació i comença el compte enrere dels 
cinquanta anys de la concessió d'espai marítim de Costes. Per al fi-
nançament de les obres, s'utilitzen els fons propis procedents de les 
quotes dels socis, els diners obtinguts de la venda dels amarratges i 
dels locals comercials i de la implicació econòmica i humana de les 
empreses elèctriques que tenien en explotació al nostre terme la plan-
ta nuclear de Vandellòs-1 i en construcció la de Vandellòs-2. Amb el 
primer dic enllestit, s'amarren les tres primeres barques: la “Icària” de 
l'Ignasi Oliva, la “Triana” del Felipe Sanz i “Tatos” del César Gimeno.

El port l'inaugura el 22 de juny de 1985 el president de la Gene-
ralitat de Catalunya Jordi Pujol. L'alcalde de Vandellòs Xavier Par-
dina, la junta directiva i centenars de veïns del terme l'acompanya-
ren. Després de la brillant gestió de Paco Capella i les seves juntes 
directives, vindrien les de César Gimeno, Lluís Coll, i més recentment 
la de l'Òscar Beltran, amb la qual tots plegats hem celebrat durant 
aquest mes d'agost el cinquantè aniversari d'aquesta entitat insígnia 
del nostre terme, nascuda de la dèria de cinc amics. 
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Club de Futbol  
Sala Vandellòs

 

E nguany el club de futbol de Vandellòs ha fet 100 anys. Per celebrar 
aquest segle de vida, la junta directiva de l’actual Club de Futbol Sala 
(CFS) va decidir constituir una comissió per organitzar diversos actes 

commemoratius i fer una crida a la població perquè s’hi sumés. Com a re-
sultat d’aquest treball conjunt, s’han dut a terme ja alguns actes, com ara la 
presentació del logotip i de l’himne i la inauguració d’una exposició del cen-
tenari, que va tenir lloc el passat 22 de setembre, amb la presència de per-
sonalitats com ara el president del Nàstic de Tarragona, Josep Maria An-
dreu; Rafa Marañón, ex jugador i membre del Consell d’Administració del 
RCD Espanyol; i Carles Rexach, ex futbolista i entrenador del FC Barcelona.

L’equip femení de la temporada 2020-21 és el que  
ha jugat en la categoria més alta de la història  
del futbol de Vandellòs: en la Divisió d’Honor

Aquest va ser un dels actes més destacats de la Festa Major. I és que 
aquesta entitat local és una de les més estimades pel veïnat. Durant aquest 
temps, ha esdevingut un “punt de trobada per al poble en general” i una “eina 
perquè els nens i nenes, els joves i els adults puguin practicar futbol amb els 
valors que sempre ha impulsat el club: respecte, integració, esportivitat... i 
també ha portat i porta el nom del poble com a bandera”, segons va dir el seu 
president, Josep Gavaldà.

Actualment, el Club compta amb 11 equips. Un sènior masculí, que juga en 
la 1a Divisió Catalana del grup de Tarragona, un juvenil masculí; sis mixtos: un ale-
ví, un infantil, dos benjamins (un més que la temporada passada), un prebenjamí i 
un de promeses; dos femenins (un infantil-cadet i un prebenjamí-aleví) i un de ve-
terans. Els dos equips femenins han començat a competir aquesta temporada.

L’aposta del Club pel futbol femení és decidida i de fet remarca que l’equip 
femení de la temporada 2020-21 és el que ha jugat en la categoria més alta 
de la història del futbol de Vandellòs: en la Divisió d’Honor, d’àmbit català.  

President: Josep Gavaldà
Secretari: Jordi Miralles
Tresorera: M. Carme Arbós
Vocals: Xavi Pasqual, Ivan Sabaté, 
Jaume Vernet, Jordina Saladié, Jo-
sep Saladié, Marcel Castellví i Maria 
Alcarraz.
Correu electrònic:  
cfsvandellos@gmail.com

Adreça de l'entitat:  
C/ de les Flors s/n
Nombre de socis:  
150 aproximadament
Quota: 20 € /any
Data de fundació: 
1923 (l’últim equip que va jugar 
a futbol 11 va ser a la temporada 
2009/10)

“Ajo blanco”  
amb albergínia  
i tàrtar de gamba
Cuiner: Gerard Bergadà
Nom de l’establiment: A fuego

ELABORACIÓ
Tritura tots els ingredients de l“ajo blanco” 
amb el robot de cuina o amb la batedora i 
passa-ho tot per un colador. Reserva i refre-
da 2 hores a la nevera (l’“ajo blanco” s'ha de 
servir ben fred).

Per fer el tàrtar, pela les gambes, treu els 
budells i neteja bé les gambes.

Pica-les ben fines amb el ganivet. Barreja 
les gambes picades amb una mica d’oli i sal 
al gust. Tapa amb film “A pel” i reserva. Deixa 
marinar amb l'oli 30 minuts.

Per últim, punxa les albergínies en dife-
rents zones i posa-les al foc perquè es cre-
min una mica, 4 minuts per cada costat. Dei-
xa que es refredin i pela-les .

Pica-les amb el ganivet ben finetes, ama-
neix-les amb l’oli d'oliva i posa-les a punt de sal.

Bon profit!  

INGREDIENTS 
(per a 4 persones):

Per a “l’ajo blanco”:

• 150 ml d’aigua 
mineral

• 150 ml d’oli  
de gira-sol

• 65 ml d’oli d’oliva 

verge extra
• 2 grans d'all
• Sal
• 9 ml de vinagre de 

Jerez
• 150 g d'ametlla 

marcona

Per al tàrtar de gamba:

• 8 gambes
• Oli d'oliva verge 

extra
• Sal

Per l’albergínia  

a la flama: 
• 2 albergínies
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Aquest mes d’octubre han començat els tallers d’entrenament 
de la memòria per a la gent gran, organitzats per la Regidoria 

d’Ensenyament. Inscripcions, a les oficines municipals d’atenció ciutadana. 

Nous jocs didàctics,  
al pati de l’Escola Valdelors

E l consistori ha invertit més de 12.000 € en la millora del 
pati de l’Escola Valdelors de Vandellòs. Amb aquests 
diners ha instal·lat tres nous jocs didàctics: una caseta 

del bosc, una passarel·la d’empremtes i una estructura de 
mikado. Aquests elements estan fabricats amb fusta d’acà-
cia, molt resistent i tractada de manera que sigui segura per 
als infants i suporti les condicions meteorològiques adverses.

Amb aquests jocs, els nens i nenes de l’escola podran diver-
tir-se, socialitzar i desenvolupar les seves capacitats físiques. 

S’ha millorat  
l’accessibilitat a l’institut 

L ’Ajuntament ha habilitat una rampa al costat de la porta 
lateral est de l’Institut Berenguer d’Entença. Es tracta 
d’un pas adaptat per a les persones amb mobilitat redu-

ïda que comunica l’institut amb la zona educativa municipal 
(el menjador escolar, el pavelló esportiu, l’Escola Mestral, etc.). 
Ara, a més de les escales, hi ha aquesta rampa annexa, amb la 
qual s’han eliminat les barreres arquitectòniques.

Les obres de construcció de la rampa, que ha dut a terme l’em-
presa AUDA, han tingut un cost de 14.500 €, aproximadament. 

L’Ajuntament qüestiona la ubicació  
proposada per al magatzem de residus nuclears
El consistori demana que s’emplaci en terrenys més segurs i que s’unifiquin per no afectar tant el territori

E n el marc del tràmit d’avaluació de l’impacte ambiental del 
projecte de construcció d’un Magatzem Temporal Individua-
litzat (ATI) a la Central Nuclear Vandellòs II, l’Ajuntament ha 

presentat un escrit d’al·legacions davant la Subdirección General 
de Energía Nuclear de la Dirección General de Política Energética 
y Minas de la Secretaría de Estado de Energía del Ministerio para 
la Transición Ecológica y el Reto Demográfico, dins el període de 
consultes a les administracions públiques afectades i dins el període 
d’informació pública general.

En aquest escrit, que inclou un informe urbanístic, el consistori 
qüestiona la ubicació d’aquest magatzem, que es preveu construir a 
uns 300 m de distància de l’edifici de combustible actual de la central 
nuclear, amb un seguit d’arguments consensuats amb l’Asociación 
de Municipios en Áreas de Centrales Nucleares (AMAC).

L’Ajuntament considera que “l’emplaçament proposat es troba 
massa exposat a les inclemències climàtiques per la seva proximitat 
amb la ribera del mar” i que l’ús previst per a aquests terrenys és la 
producció d’energia elèctrica i no el dipòsit dels residus generats, que 
hauria de gestionar-se en sòls aptes per a aquesta finalitat”.

Per tot plegat, el consistori creu que “s’han de reconsiderar els 
emplaçaments previstos per als dos ATI, en sòls més segurs i ade-
quats per a aquesta finalitat, i que s’han d’unificar per no crear tantes 
afectacions en el territori i per minimitzar el seu impacte a l’entorn”.

També esgrimeix que la valoració estratègica hauria de fer-se 
sobre la base del 6è Pla General de Residus Radioactius (PGRR) i 
no sobre la base d’un hipotètic 7è PGRR i que hauria de preveure la 
incertesa de la data de tancament d’operacions de Vandellòs II, ja que 
és només una decisió política; analitzant com s’abordaria aquesta si-
tuació i on s’emmagatzemaria el plus de combustible gastat generat 
en cas d’un tancament posterior a la data prevista”. 

FORO NUCLEAR

Actualitat8



El municipi aconsegueix 5 places públiques  
per a la residència i 6 per als centres de dia
El Departament de Drets Socials de la Generalitat de Catalunya  
ha respost a la sol·licitud de places públiques que havia fet l’Ajuntament

Al web municipal hi trobareu una notícia ampliada sobre 
la subvenció que ha sol·licitat el consistori per finançar 
el projecte de restauració de l’antiga residència d’Hifrensa.

L ’Ajuntament ha aconseguit places públiques concertades per 
als tres centres d’acolliment residencial per a gent gran que 
hi ha actualment al municipi. El Departament de Drets Socials 

de la Generalitat de Catalunya ha comunicat al consistori que la re-
sidència per a la gent gran de Vandellòs podrà disposar de 5 places 
públiques; el centre de dia de l’Hospitalet de l’Infant, de 4; i el centre de 
dia de Vandellòs, de 2. Perquè es formalitzi aquest compromís, el Ple 
de l’Ajuntament va aprovar el passat 27 de juliol  la sol·licitud d’un 
conveni interadministratiu, a subscriure amb aquest departament 
de la Generalitat de Catalunya, que estableixi les condicions per a 
la prestació d’aquestes places. 

El consistori havia demanat places públiques per aquest centres 
des que es van obrir (els centres de dia es van posar en funcionament 
l’any 2012; i la residència, el 2018).“La consecució d’aquestes places 
és una molt bona notícia perquè dona resposta a les necessitats de 
la gent gran del municipi que no tenen els recursos econòmics sufi-
cients per assumir el cost d’aquestes serveis”, han dit l’alcaldessa, 
Assumpció Castellví; i la regidora de Benestar Social, Sílvia Pujol. 

Les places públiques estan finançades per la Generalitat de Ca-
talunya. Els usuaris i usuàries que les obtinguin, sobre la base d’uns 
requisits establerts per aquesta administració, hauran d’abonar un 
preu públic en funció dels seus ingressos.

Novetats en l’assignació  
de les regidories

E n la sessió plenària que va tenir lloc el 5 d’octubre, a 
l’Ajuntament de Vandellòs, es va donar compte del de-
cret d’Alcaldia pel qual s’han assignat les regidories 

de Recursos Humans i de Joventut i Igualtat a la regidora 
Esmeralda Saladié. 

En virtut d’aquest decret d'Alcaldia, fruit del pacte de govern 
de Més Municipi amb el grup municipal Acció Municipal, el re-
gidor Ferran Conejo ha cessat de les seves funcions com a 
regidor de Recursos Humans; i la regidora Yolanda Marqués 
ha cessat de les seves funcions com a regidora de Joventut 
i Igualtat. 

A la pàgina 2 de La Revista podeu consultar com han quedat 
distribuïdes les regidories per a aquest mandat 2023 - 2027. 

Se sol·liciten les ajudes del 
“2% Cultural” per restaurar 
la residència d’Hifrensa

L ’Ajuntament ha sol·licitat les ajudes del “Programa 2% Cul-
tural” del Ministeri de Transports, Mobilitat i Agenda Urba-
na per restaurar l’antiga residència d’Hifrensa. En concret, 

ha demanat al Ministeri que es faci càrrec del 60% del cost del 
projecte de rehabilitació, és a dir, que aporti més de 645.000 €. 

Per conèixer de primera mà aquest projecte, el subdelegat 
del Govern a Tarragona, Santiago Castellà, va visitar el 13 d’octu-
bre l’immoble i el Poblat d’Hifrensa, acompanyat per l’alcaldessa, 
Assumpció Castellví; els regidores Ferran Conejo i Elidia López i 
dos dels arquitectes que han preparat la documentació tècnica 
per tramitar la subvenció, Joan Gavaldà i Jordi Romera. 
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E l Ple de l’Ajuntament ha aprovat inicialment la modificació 
de l’ordenança fiscal número 17, reguladora de la taxa per 
estacionament de vehicles de tracció mecànica a la via pú-

blica en determinades zones, amb els vots a favor de tots els grups 
polítics municipals.

Aquesta modificació comporta una substitució de la zona blava 
per la zona verda i una ampliació de la zona verda (hi haurà 259 
places més d’estacionament regulat i la Via Augusta s’establirà com 
a frontera de l’aparcament regulat). La zona verda  serà de pagament 
per als vehicles censats (aquells que paguen l’impost de circulació al 
municipi i els titulars dels quals no estan empadronats al municipi), 
per als vehicles de segona residència; i per als vehicles no residents.

Per als vehicles residents (aquells censats al municipi amb el ti-
tular empadronat al municipi; aquells de rènting d’empresa/particular 
amb la identificació del conductor que estigui empadronat al municipi; 
i aquells censats al municipi i que el titular sigui una empresa amb el 
domicili fiscal o que desenvolupi l’activitat al municipi), la zona verda 
serà gratuïta, sense limitació de temps (fins ara podien estacionar 
gratuïtament i sense límit de temps a la zona verda, però només te-
nien dret a 2 h gratuïtes a la zona blava). Aquests vehicles obtindran 
de forma automàtica l’activació de la zona regulada sense haver de 
fer cap tràmit a través de l’app Blinkay o dels parquímetres. 

Com a novetat també s’escurçarà el període d’estacionament 
regulat: estarà en vigor del 20 de juny al 31 d’agost, inclosos els 

Aquí podeu veure els vídeos de les 
darreres sessions plenàries que va 

gravar la Televisió de Vandellòs (TVV) 

Totes les zones d’aparcament regulat  
seran gratuïtes per als vehicles residents
El Ple de l’Ajuntament ha aprovat una modificació de l’ordenança fiscal que regula la taxa  
per estacionament de vehicles a la via pública que inclou la substitució de la zona blava per la verda
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dies festius, de dilluns a diumenge, de les 10 a les 20 h (abans era del 
15 de juny al 15 de setembre).

Pel que fa a les tarifes de la zona verda, no s’establiran diferènci-
es en funció del tipus de tecnologia dels vehicles. 

D’altra banda, es reduirà l’import de l’abonament de tempora-
da per als vehicles de segona residència (costarà 100 € en lloc de 
120 €). Com que les segones residències en ocasions tenen més 
d’un vehicle per unitat familiar, hi haurà una abonaments de tem-
porada més econòmics per al 2n i 3r vehicle (de 80 €). A més, els 
vehicles de segona residència podran adquirir uns abonaments per 
a 40 hores (acumulables per temporades) per 30 €.

També es crearan uns nous abonaments per als treballadors 
del municipi que no estan empadronats ni tenen el vehicle censat 
al municipi. 

Els vehicles no residents podran gaudir d’1 h gratuïta d’estaciona-
ment si els propietaris fan una despesa comercial o de restauració a 
les empreses adherides a qualsevol de les associacions empresari-
als locals superior a 30 €. 

A la zona comercial, situada al tram més comercial de la Via Au-
gusta, tots els vehicles sense distinció continuaran disposant d’una 
hora gratuïta dins de les franges horàries de 10 a 14 h i de 16 a 20 h, 
amb l’obligació de deixar lliure la plaça ocupada un cop transcorregut 
aquest temps. Als que excedeixin aquest temps, se’ls aplicarà una san-
ció, tal com es feia fins ara. La novetat és que les places d’aquesta 
zona estaran pintades de color taronja (ara estan pintades de color 
blanc), per evitar confusions amb les places d’aparcament lliure. 

Així mateix, a la zona del port esportiu, on hi ha una gran con-
centració d’establiments de restauració, s’ampliarà la franja ho-
rària gratuïta mitja hora (de les 14 a les 16:30 h).

D’altra banda, s’ha simplificat l’apartat dedicat a les sancions, 
reduint el llistat de casos en què es podran posar denúncies per 
infraccions. En concret, hi haurà dos casos: si s’ha tret el tiquet 
però s’ha excedit el temps màxim; i si no s’ha tret cap tiquet (físic 
o virtual). En ambdós casos, les denúncies es podran anul·lar amb 
el pagament de les sancions abans de 7 dies naturals (de 8 € en el 
primer cas; i de 10 €, en el segon cas). 

A la pàgina web municipal podeu consultar 
les notícies-resum dels acords més destacats 
adoptats en les darreres sessions plenàries. 

Substitució de la zona  
blava per la verda

Ampliació de la zona verda  
(259 places més)

Estacionament gratuït i sense límit 
de temps a tota la zona regulada per 
als vehicles residents

Activació automàtica de  
la zona regulada gratuïta  
per als vehicles residents

Escurçament del període 
d’estacionament regulat  
(del 20 de juny al 31 d’agost)

Reducció de l’import dels 
abonaments de temporada  
per als vehicles de 2a residència

Nou abonament per als treballadors 
del municipi no empadronats

Ampliació de la franja horària 
gratuïta a la zona de restauració 

No diferenciació de la tecnologia 
dels vehicles en les tarifes

Tarifa bonificada d’1 h per als 
vehicles no residents per compres  
i consumicions al municipi

Principals novetats
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Aquí podeu consultar les properes sortides organitzades 
per les regidories de Joventut de Vandellòs i 

l'Hospitalet de l'Infant i Mont-roig del Camp:

Millores a la Plaça  
Drs. Gil Vernet de Vandellòs

L ’Ajuntament ha dut a terme diverses actuacions a la pla-
ça principal del poble: ha retirat dues lluminàries que su-
posaven un obstacle quan se celebraven esdeveniments 

en aquest espai; ha posat en funcionament el tendal existent i 
ha adquirit unes fustes que s’instal·laran a la pèrgola per evi-
tar que el sol entri pel lateral i per dotar la plaça de més espai 
d’ombra. També té previst millorar-hi l’enllumenat. Aquestes 
millores tenen un cost de 5.000 euros, aproximadament. 

S’ha condicionat el camí  
del Racó del Marfull

E l mes de setembre es va arranjar el camí del Racó del 
Marfull a la Porrassa. Aquest camí, que es trobava en mal 
estat, circula pel lateral de l’autopista AP7 i l’autovia A7 i és 

una via important de comunicació, útil per arribar a diferents 
punts rústics del municipi i per atendre emergències, en cas de 
ser necessària l’extinció d’un incendi o l’evacuació de la població 
per una emergència nuclear (forma part del Pla PENTA).

El consistori va adjudicar aquests treballs a l’empresa Ca-
talana d’Infraestructures S.A. al març per 92.663,62 €. Per fi-
nançar-los, ha comptat amb una subvenció de la Diputació de 
Tarragona de 74.130,89 €. 

L’Ajuntament està arranjant la depuradora  
de la urbanització de Vanessa Park
Les obres, adjudicades a Comaigua SL per un import de més de 63.000 euros, duraran dos mesos

A quest mes d’octubre han començat les obres d’arranjament 
de l’estació depuradora d’aigües residuals (EDAR) de la urba-
nització Vanessa Park.

Aquestes obres, que l’Ajuntament va adjudicar a Comaigua SL el 
passat 14 de juny, per un import de més de 63.000 €, serviran per 
millorar el rendiment de l’estació i la capacitat de depuració de les 
aigües residuals, abans de ser abocades al medi, segons ha expli-
cat la regidora de Medi Ambient, Laura Olmo, que les ha visitat en 
companyia de l’alcaldessa, Assumpció Castellví; la gerent de Comai-
gua, Tiphaine Anderbouhr.

Els treballs tindran una durada de dos mesos, segons es preveu, 
i consistiran en: la neteja i el desbrossament del solar, la substitució 
del tancat del recinte, la millora de l’accés i del drenatge pluvial del re-
cinte, el buidat i arranjament dels dipòsits, la substitució de bombes 
de recirculació i turbines, l’arranjament d'arquetes i canonades i la 
construcció d’una caseta per a la nova instal·lació elèctrica.

Per poder executar aquests treballs, el consistori disposa dels permi-
sos de l'Agència Catalana de l'Aigua i de Consell Comarcal del Baix Camp.

La idea és poder aprofitar en un futur l’aigua depurada per al reg 
mitjançant un tractament terciari. 

Actualitat12



Masriudoms recupera la paella  
popular de l’11 de setembre

E ls veïns i veïnes de Masriudoms van celebrar una paella po-
pular l’Onze de Setembre, al Casal del Puvill, amb la col·la-
boració de l’Ajuntament. D’aquesta manera, van reprendre 

una tradició que va néixer l’11 de setembre de 1985, quan es va 
inaugurar el pou d’aigua potable del poble. A més de recuperar 
aquesta tradició, van retre homenatge a Manolo Díez, que durant 
25 anys es va encarregar de fer la paella. 

L ’oferta d’activitats organitzades per l’Ajuntament durant la tem-
porada estival va tenir molt èxit, prova d’això és l’alta assistèn-
cia de públic que hi va haver.

Les visites guiades, a l’Hospital del Coll de Balaguer, al Molí de l’Oli 
de Vandellòs, al Petit Museu Escola Àster Antonio Bonet Castellana i al 
Poblat Hifrensa, a les fortificacions de la Guerra Civil, a l’entorn de l’anti-
ga via de ferrocarril, a l’Hospitalet de l’Infant vist des del mar amb barca 
i a l’Almadrava van aplegar 1.049 persones. La majoria van optar per 
la visita a l’Hospital (623 assistents), que es va oferir en les modalitats 
de visites regulars, nocturnes, gimcanes i visites teatralitzades; i per la 
visita al Molí de l’Oli (412 persones). També és de destacar el nombre 
de participants a les dues visites “L’Almadrava, poble pescador” i a les 
dues visites d’observació astronòmica a la Masia de Castelló, que es 
van oferir com a novetat: 54 i 67, respectivament. 

Les visites guiades al patrimoni van aplegar  
més d’un miler de persones i l’Hospital  
del Coll de Balaguer va ser el més visitat

Els 9 espectacles de circ i animació al carrer van atreure gairebé 
1.700 persones en conjunt; i el Festival Internacional de Guitarra, 911. 
El cinema a l’aire lliure també va tenir molt bona acollida: al de Ca 
la Torre de Vandellòs s’hi van comptabilitzar 493 assistents; i al de 
l’Hospitalet de l’Infant, una mitjana de 150 persones en cadascuna de 
les 8 projeccions que es van fer en total. 

Els 10 tallers ambientals que es van organitzar van tenir igual-
ment una molt bona acceptació: es van esgotar totes les places 
disponibles (250); i les rutes guiades en el trenet turístic es van 
haver duplicar en algunes ocasions per atendre tota la demanda 
(216 assistents).

D’altra banda, el ioga al costat del mar s’ha consolidat aquest 
estiu amb una mitjana de 40 participants per sessió. 

A aquesta agenda d’activitats organitzades per les regidories de 
Cultura i Turisme, cal afegir-hi els actes i esdeveniments programats 
per la Regidoria de Festes, Esports i Comerç durant els mesos d’es-
tiu, que han omplert de vida el municipi i que han tingut una repercus-
sió econòmica en els negocis locals. 

L’agenda d’estiu atrau molta gent
Va incloure una gran varietat d’activitats per a totes les edats,  
que van tenir una gran acceptació entre el públic local i forani

Aquí podeu consultar la programació municipal de 
cultura que hi ha prevista per aquesta tardor. Ja 
veureu que hi ha propostes per a tots els gustos! Actualitat 13



L a Regidoria de Turisme ha fet balanç de l’ocupació turística du-
rant la temporada d’estiu a Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant. En 
concret, durant els mesos de juny, juliol i agost, als hotels, càm-

pings, allotjaments rurals i albergs. Cal tenir en compte que les dades 
dels habitatges d’ús turístic (actualment n’hi ha 520 repartits pels di-
ferents nuclis de població del municipi), una modalitat a l’alça, no són 
d’abast públic, ja que són allotjaments gestionats per empreses i propi-
etaris privats.

Segons ha informat aquest departament, l’ocupació mitjana als 
establiments d’allotjament del municipi ha estat del 76,6%, un per-
centatge lleugerament inferior al de l’estiu de l’any passat, que va 
ser del 82%.

Pel que fa als mesos, l’agost va ser el mes que va assolir un per-
centatge major d’ocupació, el 89%, tot i que aquest va ser un 8% in-
ferior al de l’agost de 2022. Al juny, es va registrar una ocupació del 
61,80 % (un 5% inferior a la del juny de l’any passat); i al juliol, del 79% 
(al juliol del 2022 va ser del 82,5%). 

Tal com ha explicat la regidora de Turisme, Elidia López, “aquest 
descens de l’ocupació no ha estat un fenomen exclusiu del munici-
pi, sinó que s’ha produït a tota la zona turística de la Costa Daura-
da”. Segons ha argumentat, un dels motius més importants ha estat 
“les condicions climàtiques extremes que hi ha hagut a la costa del 
Mediterrani, amb temperatures molt elevades. Aquesta situació ha 
fet que els turistes, tant nacionals com internacionals, hagin cercat 
“refugis climàtics” en altres destinacions situades, per exemple, al 
nord d’Espanya i al nord d’Europa”.

Lleuger descens de l’ocupació  
turística aquest estiu
El balanç de la temporada és positiu, tenint en compte la tendència de la resta del territori, la bona valoració 
del sector de la restauració i la bona acollida de les activitats programades

Seguiu Turisme l’Hospitalet de l’Infant i la Vall de Llors a les xarxes socials:

@Turisme l’Hospitalet de l’Infant i la Vall de Llors 

@turisme_hospitalet @Mar_i_Muntanya 

Valoració del sector  
de la restauració
Malgrat el descens de l’ocupació turística, 
per al sector de la restauració la temporada 

d’estiu ha estat positiva, ja que els caps de 
setmana de juny i de juliol van poder compen-

sar aquesta baixada de turistes i visitants allotjats al municipi. I és 
que la restauració, a diferència del sector de l’allotjament, compta 
amb un públic de proximitat i amb un alt grau de fidelitat, i també 
amb el flux de persones que venen al municipi per participar en 
l’extensa agenda d’actes programats a Vandellòs i l’Hospitalet de 
l’Infant o per fer alguna excursió per l’entorn natural. Aquests vi-
sitants no pernocten a la nostra destinació turística, però deixen 
una petjada econòmica positiva en els sectors locals de la restau-
ració i dels serveis. 

El mes d’agost, va ser com ja és habitual, el més fort, des del 
punt de vista de l’activitat econòmica vinculada al turisme.

Altres dades destacades
En relació amb el nombre total de consultes ateses al punts 
d’atenció turística del municipi, se’n van comptabilitzar 6.280. 

Quant al nombre de reserves fetes per visitar la Cova del Llop 
Marí (s’hi va controlar l’accés del 23 de juny al 31 d’agost) a través 
del web municipal de Turisme, es van registrar 3.212 en total. 

Les càmeres de control de trànsit que hi ha instal·lades als ac-
cessos a l’Hospitalet de l’Infant van registrar el pas de 280.046 ve-
hicles entre el 22 de juny i l’11 de setembre, la qual cosa suposa 
un increment del 5,6% en relació amb el mateix període de 2022. 
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D el 15 al 17 de setembre, a l’entorn de l’Hospital del Coll de 
Balaguer, es va celebrar el 27è Mercat Medieval. En aques-
ta edició, al voltant de la Plaça Catalunya s’hi van instal·lar 

un centenar de parades (una vintena més que l’any passat), vint 
de les quals eren locals, on es van vendre productes d’artesania, 
d’alimentació o de teràpies naturals, entre d’altres. També va tenir 
lloc el tradicional sopar medieval a la Plaça Berenguer d’Entença, 
amb un espectacle de foc de Toniton. Enguany aquest àpat, que 
va aplegar unes 400 persones, va començar més aviat, amb un 
concert acústic de La Torna. La cloenda va anar a càrrec del Ball de 

Diables de l’Hospitalet de l’Infant, els tabalers i el Cavallet de Mar 
de Foment Cultural.

A més, com cada any, hi va haver diverses cercaviles musicals i 
espectacles de carrer gratuïts, tallers i demostració d’oficis i un espai 
de jocs per a la canalla. 

La principal novetat d’aquesta festa organitzada per l’Ajuntament 
de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant, amb el suport de la Diputació 
de Tarragona, va ser l’ampliació del recorregut del Mercat, als carrers 
Estació, Sant Pere i Galera i l’estrena d’una nova portalada d’estètica 
medieval a aquest últim carrer. 

El Mercat Medieval omple el nucli  
antic de l’Hospitalet de l’Infant 
En aquesta 27a edició, es va ampliar el recinte firal i es va estrenar una portalada

Neix la 1a Mostra de Comerç 

E l segon cap de setmana de setembre va tenir lloc la 1a 
Mostra de Comerç al municipi, organitzada per l’Ajunta-
ment i l’Associació de Comerços de l’Hospitalet de l’Infant 

i la Vall de Llors, per posar en valor l'ampli ventall d'establiments 
comercials que hi ha i la seva oferta de productes i serveis.

La Plaça Drs. Gil Vernet de Vandellòs i la Plaça Catalunya de 
l’Hospitalet de l’Infant es van convertir el 8 de setembre i el 10 
de setembre, respectivament, en un gran aparador a l’aire lliu-
re del comerç local, on els assistents van poder comprar a bon 
preu, ja que els establiments participants van oferir 
descomptes. A Vandellòs, a més, van poder gau-
dir d’una vetllada musical amb el grup Cover H 
i pintacares per als més petits; i a l’Hospitalet, 
de la màgia d’Òscar Vallhornat i la música de 
Manuel Jeovanny. 

Fins a l’1 de desembre, es podran utilitzar les targetes 
moneder als negocis locals adherits a la campanya Fes-la 
rodar de 2023. Aquí podeu consultar-ne tota la informació.  Promoció econòmica 15



S'obre el Fab Lab: un taller  
laboratori d'impressió 3D

I DETSA ha posat en funcionament un nou servei a la seva 
oficina de la Via Augusta de l'Hospitalet de l'Infant: el Fab 
Lab, un taller laboratori de fabricació digital, amb dues im-

pressores 3D i el programari corresponent. 
Per utilitzar aquest servei, supervisat per un tècnic espe-

cialista, cal fer prèviament un curs d'introducció a la impres-
sió 3D. De moment, IDETSA n'ha programat 4, que consten 
de 2 sessions de 2 h cadascun (de 17 a 19 h): el primer s'ha 
programat per als dies 19 i 26 d'octubre, el segon, per al 2 i 9 
de novembre; el tercer, per al 16 i 23 de novembre; i el quart, 
per al 30 de novembre i el 14 de desembre. 

El Teatre Auditori acull la III 
Jornada tècnica empresarial

U na setantena de persones van participar el passat 6 
d’octubre en la III Jornada tècnica empresarial, organit-
zada per l'Associació d'Empresaris de Vandellòs i l'Hos-

pitalet de l'Infant (ADE), amb la col·laboració de l'Ajuntament i de 
l’empresa municipal de Promoció econòmica IDETSA.

La jornada, que es va celebrar al Teatre Auditori de l’Hospi-
talet de l’Infant, va tractar sobre el futur postnuclear i la diver-
sificació econòmica local i, més en concret, sobre el Fons de 
Transició Nuclear i sobre els projectes inclosos en el “Pla de 
Sostenibilitat Turística @Terres de Mestral, Outdoor Park de 
la Costa Daurada”, com ara la futura via verda. En acabar hi 
va haver un sopar networking per als participants. 

Redyman “agafa impuls”

P er a l’empresa local Redyman (Redes y Mantenimientos 
informáticos), aquest mes d’octubre comença una nova 
etapa, perquè es trasllada del carrer Llastres 1 de l’Hos-

pitalet de l’Infant al Viver Tecnològic, situat al c/ Rivera Sans 5 
del Polígon Les Tàpies (al despatx 1).

L’empresa no només canvia d’ubicació, sinó també d’orien-
tació. I és que els seus propietaris, Sergio Spatolisano i Esther 
Serrat, s’han proposat tornar als seus orígens i centrar el seus 
esforços en el servei a les empreses, la seva principal font d’in-
gressos, “per agafar impuls”. 

Això significa que deixaran de banda el servei de venda de ma-
terial i de copisteria a peu de carrer. No obstant això, continuaran 
oferint el servei de venda per internet, a través de la seva botiga 
en línia: www.tienda.redyman.es. Precisament, un dels objectius 
que s’han marcat en aquesta nova etapa és potenciar aquest ti-
pus de venda i també els serveis al núvol (cloud computing). 

Reconeixen que no és fàcil competir amb les grans platafor-
mes de comerç electrònic com Amazon i amb els centres comer-
cials, però són conscients de les seves fortaleses: “El que més va-
loren els nostres clients és el nostre servei d’atenció i la nostra 
proximitat. Si tenen un problema, saben que els el resoldrem i 
confien en nosaltres”, expliquen en Sergio i l’Esther, que van venir 
de Saragossa per muntar aquest negoci que ara ja té 15 anys. 

SECCIÓ EMPRENEDORS 

A la pàgina web d’IDETSA i a les seves xarxes socials podeu 
consultar la seva oferta formativa i inscriure-us als cursos: 

@Idetsa @idetsa_ @idetsa

Alexandra Lara

Promoció econòmica16



Q uasi 2.800 persones van passar per l’Alberg esportiu Àster 
de l’Hospitalet de l’Infant entre els mesos de juny i setem-
bre, segons ha informat l’empresa municipal que gestiona 

el seu funcionament, Llastres Serveis Municipals SL. La major part 
són esportistes que van participar en alguna de les 13 estades or-
ganitzades per diversos clubs i federacions d’arreu de Catalunya, 
principalment; però també d’altres punts d’Espanya i d’Andorra, de 
diferents disciplines esportives.

Entre aquestes estades destaquen les de la Federació Catalana de 
Voleibol, que van moure 338 persones; les de la Unió Esportiva Sant 
Cugat, amb 228 participants; les del Club de Voleibol Barcelona, amb 
129; les de la Federació Catalana de Bàdminton, amb una quarantena; 
i el campus de futbol de la Jana Fernàndez, jugadora del primer equip 
femení del FC Barcelona, que va atreure una trentena d’esportistes.

Segons ha destacat la regidora d’Esports, 
Yolanda Marqués, els hostes disposen  
d’un gran nombre d’instal·lacions  
esportives municipals i a més, poden gaudir 
d’un entorn natural de mar i muntanya

Altres entitats que també van escollir l’Hospitalet de l’Infant com 
a seu dels seus campus d’estiu són: la Federació Andorrana de Vela, 
el Club de rítmica Escaldes-Engordany, el CT Rugby (Barcelona), el 
Club de Tennis i Pàdel d’Alcarràs, 433 Academy de futbol (Lleida) i el 
Bàsquet Aranjuez.

A més, al juny, l’Alberg va atendre diverses reserves escolars i 
alguns dels participants del torneig “Hospitalet Futbol CUP 23” (un 
centenar, la resta es va allotjar als hotels del municipi); i a l’agost, 
reserves familiars, individuals i de grups internacionals a través de 
tour operadors. 

Gairebé 2.800 persones s’han allotjat  
a l’Alberg esportiu Àster aquest estiu 
La majoria són esportistes que han participat en estades organitzades  
per diversos clubs i federacions, sobretot d’arreu de Catalunya

Vandellòs, a Primera  
Divisió Catalana

A questa temporada 2023-2024 l’equip sènior masculí 
del Club Futbol Sala Vandellòs (CFS) juga a Primera 
Divisió Catalana, al Grup 6 B. A mitjan de juliol, el Club 

va rebre la comunicació oficial de l’ascens de categoria per 
part de la Federació Catalana de Futbol, que a l’hora de decidir 
aquest ascens va tenir en compte que l’equip havia estat el 
millor quart dels tres grups de Segona la temporada passada, 
entre altres factors. Tant el club, com els jugadors i el respon-
sable tècnic, Roger Vidal, assumeixen el nou repte “amb il·lusió 
i força”, segons han afirmat. 

El Club Nàutic celebra  
el seu 50è aniversari

A quest 2023 el Club Nàutic Hospitalet-Vandellòs fa 50 
anys. I per celebrar el seu aniversari, va organitzar, 
amb la col·laboració de l’Ajuntament, diversos actes 

oberts a tothom a la Marina seca del port esportiu de l'Hospi-
talet de l'Infant, que van tenir lloc del 5 al 10 d'agost: un sopar, 
unes jornades dedicades als infants, a Catalunya (amb ball 
de bastons, sardanes, castells, fideuà i música en directe); a 
Aragó (amb balls regionals i un festival de jotes) i a Andalusia 
(amb un cor rociero i exhibicions de flamenc); i la Birragost-
fest (amb tast de cerveses, tapes i diversos djs). 

A l’apartat d’Esports de la pàgina web municipal podeu 
consultar la graella d’activitats dirigides que estarà en 
vigor fins al 29 de desembre a les instal·lacions municipals. Esports 17



Oberta la inscripció a la  
10a edició de la Vandekames
Aquest esdeveniment esportiu de muntanya se celebrarà a Vandellòs el 19 de novembre amb tres circuits

L a Vandekames, el gran esdeveniment esportiu de muntanya 
de Vandellòs pensat per gaudir en família, celebrarà enguany 
la seva 10a edició. En concret, el diumenge 19 de novembre. 

En aquesta edició, les persones interessades a prendre part en 
aquesta cursa de trail, organitzada pel Centre Cultural, Esportiu i Re-
creatiu de Vandellòs (CCERV) i pel Club Centre Excursionista Serres 
del Mestral amb la col·laboració l’Ajuntament, poden escollir fer un 
d’aquests tres circuits:
• La cursa vermella, de 18 km, amb un desnivell positiu de 950 m, 

adreçada als “corredors més valents i experimentats”, segons in-
forma l’organització. Aquesta cursa és puntuable per al Circuit de 
Curses per Muntanya del Camp de Tarragona (CCTGN)

• La cursa i caminada blava, d’11 km, amb un desnivell positiu de 
650 m, “per gaudir dels paisatges naturals mentre es corre o es 
camina”. Tindrà un caràcter competitiu.

• La caminada groga, de 7 km amb desnivell positiu de 200 m, per a 
tots els públics, “en què l’important és gaudir de la natura”.
Totes les curses i caminades començaran a disputar-se a partir 

de les 9 h, a la Plaça Drs. Gil Vernet de Vandellòs. El punt d’arribada 
serà la zona esportiva de Vandellòs, on se servirà la tradicional fideuà 

Qui vulgui participar en la 10a Vandekames 
s’hi pot apuntar fins al 13 de novembre a 

la pàgina web d’aquesta cursa: 

El 5 de novembre, la XXXI 
Milla Urbana de Vandellòs

E l Centre Cultural, Esportiu i Recreatiu de Vandellòs 
(CCERV) i l’AFA Vall de Llorers han organitzat la XXXI Mi-
lla Urbana de Vandellòs per al diumenge 5 de novembre, 

amb la col·laboració de l’Àrea d’Esports, l’Ajuntament i el Consell 
Esportiu del Baix Camp. 

Els i les atletes infantils hauran de tenir la llicència trami-
tada pel Consell Esportiu del Baix Camp (l’Ajuntament farà 
aquest tràmit als nenes i nenes escolaritzats al municipi) i els 
atletes adults s’hi podran apuntar el mateix dia de la cursa, 
que començarà a les 10 h. La inscripció és gratuïta. 

 Més informació a www.vandellos-hospitalet.cat

Més de 750 inscrits/es a les 
activitats esportives d’estiu

U n total de 752 persones han participat aquest estiu pas-
sat en les activitats organitzades per l’Àrea d’Esports. 
La majoria són infants que van prendre part en els 

casals (433 en els de l’Hospitalet de l’Infant; i 24, en els de 
Vandellòs) i van poder practicar diversos esports a les instal·la-
cions municipals i a l’entorn natural. La resta, són persones de 
totes les edats que van apuntar-se als cursos de natació (117 a 
l’Hospitalet i 38 a Vandellòs) i de raqueta (45 a l’Hospitalet). El 
campus de futbol sala que es va oferir a Vandellòs va atreure 38 
nens i nenes en el primer torn; i 57, en el segon. 

CATEGORIA

Barrufets
Prebenjamí Fem. i Masc.
Benjamí Fem. i Masc.
Aleví Femení
Aleví Masculí
Infantil Femení
Infantil Masculí
Cadet Fem i Masc.
Juvenil Femení
Juvenil Masculí
Veterans
Absoluta Fem. i Masc.

ANYS

2018/19/20
2016/2017
2014/2015
2012/2013
2012/2013
2010/2011
2010/2011
2008/2009
2005/06/07
2005/06/07
Fins 1983
2004/1984

METRES

325 m
600 m

1.000 m
1.000 m
1.300 m
1.300 m
1.609 m
1.609 m
2.200 m
2.560 m
1.609 m
1.609 m

VOLTES

1
2
3
3
4
4
5
5
7
8
5
5

XXXI Milla
urbana
VANDELLÒSVANDELLÒSVANDELLÒS

Els/les atletes hauran de tenir la llicència tramitada pel Consell Esportiu del Baix Camp.
L'organització no es fa responsable dels perjudicis que puguin afectar a les persones participants i assistents a les curses.Tot el que no està previst en aquest reglament serà resolt pel Consell Esportiu del Baix Camp o l'organització.
INSCRIPCIONS: al Consell Esportiu del Baix Camp. 
L'Àrea d'Esports realitzarà aquest tràmit als infants escolaritzats al municipi de Vandellòs i l'Hospitalet de l'Infant.

CURSA

1
2
3
4
5
6
7
8
9

10
11
12

als i les participants. Tots els participants rebran, a més, com a obse-
qui, una samarreta commemorativa d’aquest esdeveniment esportiu 
que ha crescut i ha evolucionat en el temps. 

JORDI SANTACANA
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Podeu veure tots els espais emesos per la 
Televisió de Vandellòs, quan i on vulgueu, 
a través del YouTube de la TVV.

Alejandro Pérez i Axel Barceló,  
jugadors de futbol
Dos nois del nostre municipi han participat 
en la Prince Cup: l’Alejandro Pérez, que 
actualment juga al Nàstic; i l’Axel Barceló, 
que juga a l’equip de Reus. Això és el que van 
explicar a Ràdio l’Hospitalet de l’Infant sobre 
la seva experiència en aquesta primera lliga 
infantil de la Kings League amb els nens de 9 
a 11 anys com a protagonistes.

Com vau acabar participant en aquest campionat?
Alejandro: Veient un vídeo d’Instagram de la Kings League, de youtu-
bers que segueixo, em vaig assabentar que es faria aquest campio-
nat i que demanaven un vídeo de presentació per participar-hi.
Axel: Jo em vaig assabentar veient el programa “Chup Chup”.

Després d’enviar un vídeo de les vostres millors jugades, què va 
passar?
Axel: Ens van enviar un correu que havíem d’anar al Cupra Arena a 
Barcelona a fer les proves.

I què tal l'experiència?
Alejandro: El camp em va sorprendre molt, perquè per dins era 
molt gran.
Axel: Jo no em creia que m’haguessin agafat per fer les proves, per-
què al draft van dir que eren 4.000 vídeos i van escollir-ne 142.

Després de ser seleccionats va arribar el gran dia. Quants equips 
hi havia?
Axel: 12 equips

Tots els presidents dels equips eren coneguts?
Alejandro: Sí, hi havia jugadors de futbol com l’Iker Casillas i el Kun 
Agüero i la resta eren youtubers molt coneguts d'aquí i de Mèxic. 

Quins equips us van tocar?
Alejandro: Porcinos de l’Ibai Llanos.
Axel: Aniquiladores de Juan Guarnizo.

Com vau viure la competició?
Alejandro: Va ser molt xula, a les graderies hi havia molts bombos, 
s’escoltava tot, era tot molt intens i hi havia molta gent de fora. Hi 
havia un al meu equip que era de l’Almeria.
Axel: Hi havia molt ambient.

Com va anar el campionat?
Axel: Bastant bé, em van eliminar a quarts, a penal “chut out”, però 
l’àrbitre ens va robar. Em va agradar molt l'experiència i sobretot el 
moment de marcar el gol.
Alejandro: Va ser molt intens. Cap al Nadal si es torna a fer una com-
petició, ens tornarem a presentar. 

És un joc molt ràpid. No us poseu nerviosos?
Alejandro: Quan marques el primer gol o el segon i veus que pots 
guanyar a l’equip contrari, els nervis desapareixen.

Què és el que més us va agradar i el que menys.
Axel i Alejandro: El que més, l'experiència; el que menys, quan vam 
perdre el partit.

LES ENTREVISTES DE LA RÀDIO

La Televisió de Vandellòs 
compleix 30 anys

L es primeres emissions regulars de la Televisió de 
Vandellòs van arrencar el mes de setembre de 1993, 
ara fa 30 anys. Un grup d'aficionats van engegar un petit 

projecte audiovisual que va ser possible gràcies a la implica-
ció i l'ànim de mostrar al poble un dels seus esdeveniments 
més importants: la festa major. Aquestes 
produccions esdevindrien l'embrió d'una 
televisió que 30 anys després segueix 
mantenint l'essència, la de la proximi-
tat i el rigor. Per commemorar aques-
ta efemèride, per al mes de novem-
bre la TVV ha preparat una celebració 
que s'anunciarà properament. 

Novetats al 107.9 per la 
temporada tardor-hivern 

R àdio l’Hospitalet de l’Infant ha estrenat una nova sec-
ció al “Quiosc:”“El món del Ricard”, dirigida i presen-
tada pel Ricard del Amo, que ens porta cada dimecres 

a les 12 h, temes variats, interessants i curiosos.
Podeu recuperar les seccions i entrevistes als pòdcasts, 

a Youtube, Instagram, al web (www.radiohospitalet.cat), a Fa-
cebook i també a Spotify, aquest últim, amb les efemèrides 
locals i la secció “L’aprenent”.

I un divendres al mes podeu escoltar “La ment inhumana”, 
a càrrec de l’Iris Rodríguez, un pòdcast sobre crims que han 
passat arreu del món. A través d'aquest nou espai radiofònic, 
us endinsareu en la ment dels més cruels i coneixereu històri-
es reals dels crims més esgarrifosos. 
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TELÈFONS D’INTERÈS
Ajuntament de Vandellòs 977 82 40 37 
Fax Ajuntament de Vandellòs 977 82 43 59 
Alberg Esportiu Àster  977 82 34 40 
BASE 977 82 34 59 
Biblioteca de l’Hospitalet 977 82 21 22 
Biblioteca de Vandellòs 977 82 45 12 
CAP de l’Hospitalet  977 82 03 36 
Casa de la Vila de l’Hospitalet  977 82 33 13 
Fax Casa de la Vila  977 82 39 00 
Casal d’avis de l’Hospitalet 977 82 31 21
Casal d’avis de Vandellòs 977 82 43 64 
Casal de Masriudoms 977 82 44 10 
Casals de Joves 977 56 90 26 

Centre de dia de l’Hospitalet 977 82 30 76
Centre de dia de Vandellòs 977 82 41 16 
Comaigua (Avaries) 900 10 03 42 
Correus 977 82 20 26
Emergències 112 
Endesa (Avaries) 800 760 706 
Escola de Música (l’Hospitalet) 977 82 37 14 
Escola Mestral (l’Hospitalet) 977 82 31 90 
Escola Valdelors (Vandellòs) 977 82 40 14 
Farmàcia Alba Garcia 977 82 42 25
Farmàcia Aragonès 977 82 30 59 
Idetsa Fibra  877 911 450 
MIDIT (Mancomunitat)  977 56 90 30

Oficina d’IDETSA 977 82 08 20
INS Berenguer d’Entença 977 82 04 27
Jutjat de Pau 977 56 90 33 
Llar d’Infants Sol i Vent (l’Hospitalet) 977 82 04 61
Llar d’Infants Patufets (Vandellòs) 977 82 40 03 
Oficina de Turisme 977 82 33 28 
Piscina coberta. Àrea d’Esports 977 82 05 23 
Policia Local 092 / 609 30 89 45 
Port Esportiu (Club Nàutic) 977 82 30 04 
Ràdio l’Hospitalet 977 82 00 14
Serveis Socials 977 56 90 38 
Tanatori municipal 977 36 02 81 
Televisió de Vandellòs 977 82 43 60 

POBLACIÓ
Dades actualitzades 06/10/2023
L’Hospitalet de l’Infant 5.874
Vandellòs 813
Masriudoms 114
Vanessa Park 147
Masboquera 122
L’Almadrava 55
Població disseminada 29
Total 7.154
 

DEMOGRAFIA
NAIXEMENTS:
Lara Figueira García, 10/07/2023
Álvaro Vivó Martínez, 27/07/2023
Pau Fornós Fontarosa, 09/08/2023
Lucas Sobrino Benito, 03/10/2023

MATRIMONIS:
Manel Reverté Margalef  
i Adriana Mihaela Mart, 03/06/2023
Edgar Querol del Valle i Irene Franco 
Jalda, 23/09/2023
Francisco Jose Almagro Fernández i 
Àgueda Sanfeliu Navarro, 30/09/2023

A la pàgina web de l’Ajuntament podeu consultar els horaris 
de l’autobús municipal i els horaris de les línies d'autobús 

entre l'Hospitalet de l'Infant i Reus o Tarragona.

DEFUNCIONS:
Josep Escrivà Castellví,  
02/07/2023
Josefa Barceló Casadó, 18/07/2023
Gerardo López Pérez, 06/07/2023
María de los Ángeles López Baena, 
26/07/2023
Jaime Arbós Guirro, 17/08/2023
Maria Gil Molluna, 28/08/2023
Josefina Martí Pallise, 30/08/2023
Juan Antonio Pico Miquel, 
30/08/2023
Nuria Subirats Reverte, 10/09/2023
Caridad Torres Ortiz, 15/09/2023
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Guanyadors del 1r premi del Concurs de castells de sorra.  
Foto: Departament de Festes

La pregonera Marta Quer, pronunciant el seu discurs.  
Foto: Beatriz Higueras

XXXV Trobada Gegantera. Foto: Silvia Roman

Partit de futbol Penya Barça de l’Hospitalet vs Veterans Miami Platja.  Foto: Miquel BotelloHomenatge a l’avi més gran del poble, Manuel García Rodero.  

Foto: Departament de Festes

La fideuà popular va aplegar unes 1.200 persones.  

Foto: Beatriz Higueras

Per rebre notificacions al mòbil dels avisos de l’Ajuntament 
i dels actes programats al municipi, descarregueu-vos l’app 
Línea Verde, útil per comunicar incidències a la via pública. 

Participants de la Mostra d’art i artesania. Foto: Miquel Botello El concert de Los 40 Summer Live va omplir la Plaça Berenguer d’Entença. Foto: Carlos Oliveros

Festa Major de l’Hospitalet de l’Infant 

www.liniaverdavandellos-hospitalet.cat

VANDELLÒS I L'HOSPITALET
DE L'INFANT

Enviar

Enviar

GRATUÏTA
DESCARREGA L’APP

NOU
HORARI DE
BIBLIOTECA

HI HA UN
BANC TRENCAT

AL PARC

EL FANAL
TE LA LLUM

FOSA!

MILLORA
LA TEVA LOCALITAT
I MANTÉN-TE INFORMAT
COL·LABORA VIA APP

Altres actes destacats

Fotogaleria 21



36è Aplec de sardanes a la vora de la mar.  Foto: Jordi Vernet

Actuació dels Capgrossos de Vandellòs a la Festa Major de l’Almadrava. 
Foto: Marta Hernández

Participants de la caminada nocturna de la Festa Major de Masriudoms. 

Foto: Departament de Festes

Sopar popular per la festa d’estiu de Masboquera. Foto: Joana López

Al compte oficial d’Instagram de l’Ajuntament compartim 
fotografies dels actes més destacats que se celebren al 

municipi. Si encara no el seguiu, us animem a fer-ho!: 

Acte institucional davant la Torre de les Hores de Masboquera.  
Foto: Beatriz Higueras 

Acte institucional als jardins de Ca la Torre de Vandellòs.  

Foto: Beatriz Higueras

Acte institucional davant l’església de Masriudoms. Foto: Beatriz Higueras

Acte institucional a l’Hospitalet de l’Infant amb la Coral Arsis.  Foto: Beatriz Higueras

Diada de Catalunya

Altres actes destacats
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Concert de km 0 a càrrec de Cèlia Margalef. Foto: Conrad Solé

La banda de música Clau de Vent, amenitzant l’inici de la festa.  
Foto: Beatriz Higueras

El pregoner, Ramon Font, i la pubilla i les damisel·les.  
Foto: Beatriz Higueras

Regata Terres de Mestral N2 Optimist. Foto: Nuria Ruiz

VIII Trobada de Gegants i Capgrossos. Foto: Miquel Botello
Gimcana “Asclats de Festa”. Foto: Miquel Botello

Homenatge a la vella pagesia. Foto: Miquel Botello

Espectacle “Al Safareig”, al rentador. Foto: Cristina Barceló

A la pàgina web de l’Ajuntament podeu consultar 
sempre l’agenda d’actes previstos a Vandellòs i 
l’Hospitalet de l’Infant i altres informacions d’interès.

Festa Major de Vandellòs
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